

# Huaxia South Chinese School Weekly News

## April 20, 2017

华夏中文学校的同学们，老师们和家长们，你们好！

大家好！快乐的春假已经过去，欢迎大家回到中文学校。本周正常上课。

首先要恭喜我们的副校长 Connie Mo 成为“Marlboro 市青年交流计划咨询委员会”主席。南部出人才，除了我们的副市长 Terry Lau，先后还有考建华、沈惠明、刘娟、徐玮、CONNIE MO 等一批又一批为社区服务的华人代表。更多的人才还在藏龙卧虎，我们期待更多的人加入到义工的行列中来，我们一起，才可以做得更好！

我们的辩论队本周将在廖山漫老师、汪杰老师和杨迎老师的带领下出征，让我们预祝他们取得良好的成绩。学中文不易，用中文辩论更不容易，让我们为我们的队员和家长、老师们鼓掌！

下面是本周的新闻：

1. 一转眼就到了4月，这学年又过了大半。大家都非常努力地学习和工作，学校蒸蒸日上！让我们准备一个精彩的毕业晚会来庆祝我们的成就！请老师把节目报到黄舒泳副校长（connieh2020@yahoo.com）和王剑卫（jianwei.wang@gmail.com）那里，报名截止日期5月13日。谢谢！

2. 华夏运动会开始报名

2017 AIG—华夏田径运动会（第十九届华夏田径运动会）将于2017年5月7日（星期日）在华夏普兰斯堡中文学校举行。报名截止日期：4月25日。

大家可以根据附件“华夏运动会网上注册说明”来报名，请选择学校：**Marlboro**；填写团队密码：**HXSCS**。如有问题请微信联系王露生总教头。

去年我们有很多家庭参与。这次家长会仍会为参加人员提供免费的午餐和T-shirts！希望今年代表我们学校的人更多，华夏南部声势浩大！

3. 今年的毕业烧烤将在6月3日举办，更多细节即将推出。

叶晶  
华夏南部中文学校校长  
2017年4月20日

Hello Huaxia Students, teachers, and Parents,

Welcome back! We have school this year.

Congratulations for our Vice Principal, Connie Mo, was elected as the President of "The Marlboro Township Youth Exchange Program". Except our Deputy Mayor Mr. Terry Lau, we have other wonderful people work with our community, such as Mrs. Jianhua Kao, Mrs Huimin Shen, Mrs Joanne Rudel, Mrs Ellen Xu, Mrs Connie Mo and more. We have lots of talented people in our school and our community. Wish there are more and more people can join our volunteer team. Together, we can do better.

Our Debate team will compete with other Huaxia schools this weekend. It's hard to learn Chinese, it's harder to debate in Chinese. Let's give a big round of applause to our teachers, Mrs. Shanman Liao, Mrs Jie Wang, and Mrs Ying Yang. Let's cheer for our debate teams!

Here's this week's news:

1. It's April! The end of school year is approaching. This year we have been working so hard. It's time to prepare our graduation ceremony. This year the school graduation ceremony will be held on 06/17, the last day of the school year. Please register your show programs to Vice Principals Connie Mo at [connieh2020@yahoo.com](mailto:connieh2020@yahoo.com) and myself at [atjianwei.wang@gmail.com](mailto:atjianwei.wang@gmail.com). If students want to initiate their own programs, please tell their teachers. The deadline is May 13.

2. AIG - HuaXia annual track and field event will be held on 05/07(Sunday) at Plainsboro HuaXia Chinese School. Please register online, select Team: Marlboro; team password: HXSCS. We had many families showed up last year. As usual free T-shirt and lunch will be provided! Join us and have fun! If you have any question, please contact Lushen Wang.

3. Annually BBQ will be hold on 6/3, more details coming soon.

With Warm Regards,

Joyce Chau

HX South Chinese School Principal

4/20/2017